
Namens de fractie Wij.Rijswijk wil ik aansluitend op de vragen van BVR over de 
witgoedregeling ook aantal vragen stellen over de aanvraagprocedure van de 
witgoedregeling.

Met vriendelijke groeten,

Irene Jansen Dirkx

Wij.Rijswijk 


